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De eerste presentatie ging over het
toezicht op het financieel beleid van
gemeenten. Een relevant thema,
zeker gezien het feit dat 18 van de
25 gemeenten in onze regio al in de
oranje risicocategorie staan. Maar,
zoals vaker in Raalte, zat de techniek
niet helemaal mee. 

Na enkele minuten van vruchteloos
proberen door Ellen, besloot Karin
dat de presentatie dan maar
gemaild moest worden. Haar pc
werkte tenminste nog wél.
Misschien een ironisch vooruitzicht:
als het toezicht op onze financiën
de komende jaren ook eens zou
haperen, zou dat wellicht een boel
zorgen schelen…
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Bij binnenkomst in de raadzaal van
Raalte was de ontvangst zoals altijd
gastvrij. De koffie en thee stonden
klaar, vergezeld door een keur aan
lekkernijen: roze koeken, mergpijpjes
en de onmisbare spritsen. Een klein
moment van ontspanning voordat
we aan de slag gingen, terwijl ik mij
toch hevig verzette tegen de
lekkernijen. De vergadering begon
iets later dan gepland, omdat ziekte
bij meerdere collega’s had
toegeslagen. 

Toch was er ook een fijn weerzien:
mijn collega uit Wierden, Richard die
ik al even niet had gezien of had
gesproken. Het was voor mij lang
geleden, en we namen dan ook even
de tijd om bij te praten. Dit zijn voor
ons als wethouders financiën
belangrijke vergaderingen. 
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De financiële waakhond en
techniek die hapert

We staan op de drempel van het
zogenoemde ravijnjaar, en de
financiële zorgen zijn groot. Omdat
de gedeputeerde op tijd weg
moest, werd de agenda direct
aangepast. De wethouders toonden
zich – zoals altijd – flexibel en
stemden vlot in met de wijziging.

Terwijl de techniek sputterde,
schoot iedereen in de houding:
David Rietveld stond op het punt
zijn presentatie te geven. Zoals altijd
bracht hij optimisme met zich mee
– het kerstreces had hem blijkbaar
goed gedaan. Zijn PowerPoint-
presentatie schoot met de nodige
toelichting over de schermen, en
links van mij zag en hoorde ik de
gedeputeerde ijverig typen op zijn
iPad. Laten we hopen dat de
oplossing voor het ravijnjaar daar
inmiddels grotendeels in uitgewerkt
staat.
Marc Teutelink kon zijn
nieuwsgierigheid niet langer
bedwingen en vroeg direct naar
“het plaatje”. Maar David hield de
spanning erin: “Nee Marc, nog even
geduld.” Een moment later was het
zover: het plaatje verscheen op het
scherm… een enorme berg afval.
Gelach vulde de ruimte – een pijnlijk
treffend beeld voor de financiële
situatie van veel gemeenten.

David Rietveld en het mysterie van
het plaatje



Terwijl binnen de discussie
voortging, trok buiten een scène van
mij de aandacht: twee undercover
agenten hielden een jonge dame op
een fatbike staande. Een spannend
moment voor haar, maar al snel
werd binnen mijn focus naar een
NOS-nieuwsbericht over de
jeugdzorg getrokken. 
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Na afloop nam een collega nog even
de tijd om Evelien te
complimenteren op haar
voorzitterschap. Ik bleef zelf ook
nog even hangen om afspraken te
maken over het vervolg. Want als
we niet oppassen, is het straks voor
ons allemaal twee over twaalf.

Het laatste deel van de vergadering
ging over tips omtrent
bezuinigingen. De gemeenten
Raalte, Enschede en
Steenwijkerland gingen hun
ervaringen en oplossingen met ons
allemaal delen. Hier werd nogmaals
duidelijk dat we gezamenlijk
strijdbaar zijn: iedereen wil een
financieel gezonde gemeente.
Evelien, als voorzitter, hield de
teugels zoals altijd strak in handen.
Ze wist dat zodra Marc aan het
woord zou komen, hij moeilijk te
stoppen zou zijn. Vooraf werden dus
de nodige kaders meegegeven –
iets waar smakelijk om werd
gelachen.
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We namen, bij
binnenkomst, ook even
de tijd om bij te praten.
Dit zijn voor ons als
wethouders financiën
belangrijke
vergaderingen.
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Tips, trucs en een minutieuze
afronding

Onderschepte fatbike en het
nieuws over jeugdzorg

De problematiek binnen dit domein
is een groeiende zorg voor
gemeenten, en de timing van het
bericht onderstreepte nogmaals de
urgentie van de financiële
uitdagingen waar we voor staan. De
conclusie van het rapport konden
we nog niet goed duiden.

Toch wist Evelien de vergadering
precies om 12:01 uur af te ronden.
Symbolisch, want voor sommige
gemeenten is het financieel al twee
over twaalf. 


